
Intervju s profesoricom matematike – Eminom Žitnjak 

 

˝Sretna sam i zadovoljna svojim poslom.˝ 

 

Kako se zovete? 

- Emina Žitnjak. 

Gdje radite? 

- U Gimnaziji Antuna Gustava Matoša u Đakovu. 

Koju ste školu završili? 

- Završila sam  Osnovnu školu u Đakovu . Prva četiri razreda pohađala sam u područnoj školi 

Kuševac, a od petog do osmog razreda išla sam u OŠ J. A. Ćolnića u Đakovu. Nakon osnovne 

škole upisala sam opću gimnaziju u Đakovu. Po završetku gimnazije upisala sam 

preddiplomski studij matematike na Odjelu za matematiku. Nakon toga, završila sam 

diplomski studij poslovne i financijske matematike, a onda sam položila pedagoško-

psihološku izobrazbu u Filozofskom fakultetu u Osjeku. 

Zašto ste odabrali taj smjer? 

- Matematiku sam oduvijek voljela. Od četvrtog razreda OŠ išla sam na natjecanja iz 

matematike, stoga je Odjel za matematiku bio logičan izbor za nastavak školovanja. 

Jeste li zadovoljni svojim poslom? 

- Iako sam studirajući matematiku mislila da ću raditi u banci ili u osiguravajućem društvu, 

slučajno sam završila u školi i to mi se svidjelo. Sada, nakon 7 g. iskustva, mogu reći da sam 

izrazito sretna i zadovoljna svojim poslom. 

Recite nam još nešto zanimljivo iz života o sebi?  

- Trenutno me, osim posla, zaokuplja moja kći. Zove se Valentina, ima godinu i pol dana i 

svaki je trenutak s njom urnebesno zanimljiv. 

Što biste poručili sadašnjim osmašima OŠ Drenje? 

- Učite matematiku, trebat će vam! 

Robert Žitnjak, 8. a 


